
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte gemeenteraad, 

 

Tijdens de opiniecommissie sociaal-bestuurlijk van donderdag 23 februari jongstleden is de 

opinienota “Kaders voor de toekomst van Golfbad Oss / openbaar zwemwater in de gemeente 

Oss” behandeld. Met deze brief wil ik u graag informeren over twee onderwerpen: 

1. Terugkoppeling van hetgeen ik opgehaald heb vanuit de commissie.  

2. De stappen voor het vervolg van dit proces. 

 

1. Terugkoppeling van hetgeen ik opgehaald heb vanuit de commissie. 

Allereerst wil ik de commissie bedanken voor de duidelijke inbreng en de heldere inhoudelijke 

discussie. Zowel de directie van het Golfbad als ik waren blij met de constructieve bijdrage en 

overwegend positieve reacties op de opinienota. Belangrijkste onderwerpen die ik heb 

opgehaald zijn: 

 De visie op openbaar zwemwater wordt door iedereen gedragen. 

 Het Golfbad moet (daardoor) als openbare zwemvoorziening blijven bestaan. 

 In het nieuw te ontwikkelen Golfbad dient recreatief zwemmen (vooral voor gezinnen met 

jonge kinderen) een plek te krijgen. Dit is van belang voor zowel de inwoners van onze 

gemeente, als voor de regionale aantrekkingskracht van het zwembad. Er is echter geen 

draagvlak voor toprecreatie in de vorm van een subtropisch zwemparadijs. 

 De huidige locatie blijft uitgangspositie in de verdere uitwerking. 

 Een budgetneutrale realisatie van het nieuwe Golfbad heeft een voorkeur, maar is geen 

harde voorwaarde. 
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 Duurzaamheid neemt een belangrijke plek in bij de ontwikkeling van het nieuwe Golfbad. 

 Waarborgen van de rol en huisvesting van betrokken verenigingen, nu en in de toekomst.  

 De parkeerproblematiek moet onderdeel zijn van de verdere uitwerking. 

 Borging van goede voorzieningen voor instructiezwemmen en zwemvaardigheid in de 

toekomst. 

 Onderzoek naar een bredere programmering in de toekomst, waarbij ook samenwerking 

met nabije partijen onderzocht moet worden.  

 

Deze onderwerpen vanuit de commissie zijn samengevoegd met de kaders en visie zoals die in 

de opinienota zijn vermeld tot een adviesnota. Deze wil ik graag bespreken in de 

adviescommissie sociaal bestuurlijk van 22 juni 2017. 

 

2. De stappen voor het vervolg van dit proces. 

Naar aanleiding van de commissievergadering van 23 februari wil ik de komende periode het 

volgende proces doorlopen: 

 Evaluatie van de opiniecommissie met bestuur en directie van het Golfbad (april 2017) 

 Oriëntatie door het Golfbad op de samenstelling van een projectgroep voor de uitwerking, 

april-mei 2017) 

 Bespreken kaders en visie in adviescommissie Sociaal Bestuurlijk (22 juni 2017) 

 Vaststellen kaders en visie in gemeenteraad (juli 2017) 

 

Na het vaststellen van de kaders en de visie door de raad is het Golfbad aan zet. Het inrichten 

van een projectgroep die als opdracht hebben om te komen tot een of enkele concrete 

uitwerkingsstudies. Dit gebeurt uiteraard in nauw overleg met de gemeentelijke organisatie. 

Deze uitwerking zal aangeboden worden voor het opstellen van een nieuw coalitieakkoord na de 

verkiezingen in maart 2018.  
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Ik ben van mening dat we met de door u vastgestelde kaders en via het voorgestelde proces 

komen tot een plan wat zorgt voor een duurzaam, exploitabel, aantrekkelijk Golfbad voor alle 

inwoners van de gemeente Oss en velen daarbuiten. 

 

Hopende u voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Hoogachtend, 

 

C.P.W. van Geffen, 
Wethouder Sport c.a. 

 


